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3. skolebestyrelsesmøde   

Forældrerepræsentanter: 

Anders Delfs, suppleant - Dana Bar-Shalom, Rasmus Albrektsen, Sanne 
Jørgensen, Katrine Findsen, Birgitte urban Nielsen, Joachim Schmidt Lindberg 
og Yasmin Ahmed Abdi 

 

Medarbejderrepræsentanter: Lene Hangaard, Jonna Steinicke 

Skoleledelse: Hanne Melchiorsen, Dorte Breuning 

 
Elevrådsrepræsentant:  Formand: Alma Marie Delfs, Næstformand: Malou 8.A 

 

Afbud: Dana, Rasmus 

Dato og tid:  23. januar 2024 

KL.: 17.00 – 19.00 
Sted: Vestre Skole - personalerum 
 

 

Mødeleder: Anders 
Referent: Dorte B.  

Mødedatoer: 
Tirsdag d. 22 september, 17.00 – 19.00  
Tirsdag d.  3. oktober, 17.00 – 19.00  
Tirsdag d. 12. december, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. .23 januar, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. 19. marts, 17.00 – 19.00  
tirsdag d.  16. april, 17.00 – 19.00  
tirsdag d. 17. maj  17.00 – 19.00 
tirsdag d. 11. juni 17.00- 19.00 

 

  Dagsorden: Uddybning af punkt: 

    

Bilag
   

Afsat tid   Referat  

1. Godkendelse af referat og 
dagsorden  
 

 

 

 5min   17-17.05 Dagsorden godkendt  

2.  Nyt fra elevrådet   15 min  17.05-17.20 Elevrådet fortæller 
Har talt om, hvordan man ryster 
7.klasserne sammen. Gerne på 
tværs af hele årgangen. Samme 
lærere de første par uger vil være 
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godt til en start. Men ikke for 
længe. 
Vi ønsker os en årgangsfest. Bedst 
uden forældre. 
Overlevelsesturen: Lidt for meget 
at skulle sove ude i en ny klasse på 
en overlevelsestur. Den ligger 
meget hurtigt i året. Det skal den 
jo nok også, for ellers bliver det 
for koldt. Cykelturen kan være en 
udfordring.  Måske et aften 
arrangement  is stedet for. Evt 
med overnatning her på skolen. 
Det kan dog være svært at holde 
eleverne her på skolen, hvis de 
kender området.  
Lektier og afleveringer: Vi vil 
rigtigt gerne have god feedback, 
som man lærer noget af. 
Vigtigt for eleverne også at få 
feedback/ forklaringer på 
karakterer. 
Koordinering af afleveringer, så 
det hele ikke kommer på en gang. 
Forslag om, at der er en tavle i 
klasserne med overblik over 
afleveringer. 
Kunne Easi IQ anvendes til lektier 
o.lign på alle årgange. 
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For ungemiljøet er det en 
beslutning: Hedder det google 
Classroom eller easiIQ … er det for 
meget? Nogle unge mennesker 
skal navigere både i Aula, i google 
Classroom og Easi IQ. 
Easi IQ virker rigtigt godt set i 
forældreperspektiv. 
 
Vesterbro Bestemmer puljen har 
igen fået midler til Vesterbro: Vil 
elevrådet tage det med tilbage til 
et møde med ide´udvikling. 
Anders vil gerne hjælpe med at 
søge penge til noget, man synes, 
man gerne vil lave/ have 
mulighed for , når man bor i 
vesterbrokvarteret som barn og 
ung 
 

3.  Tilsyn  - ugeplan 
- meddelelsesbog 

 20 min 17.20-17.50 Ønske om, at det er nogenlunde på 
samme måde og i samme omfang, 
man skriver i ugeplan i Easi IQ 
Drøftelse af vores digitale 
platforme, og hvor mange 
platforme, man skal navigere i  
som forældre. 
Det kræver forældreundervisning 
, så forældrene kan finde ud af det. 

 



Skolebestyrelsesmøde            
Dagsorden 

 

 

Ønskes: Et par minikurser ved 
forældremøder. 
Forslag om en lille info film.  
 

 PAUSE      

4. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

orientering og drøftelse 

Økonomi 

Ny ungedidaktik 

 

 

 

 

 

 

Gruppeprøver i tysk 

 

 

-  økonomistatus 

 

Ungedidaktikken tager fat i tema 1 i taskforcen.  
Kommunen sætter i de kommende lys på den 
ungedidaktik der præger Odense skolerne og har i 
samarbejde med forskningen, skoleledelser og 
koordinatorer fra Ungemiljøerne og danske skoleelever.  
 
Målet er at skabe mere motivation, øget 
dannelsesaspektet og at elever opnår bedre trivsel.  
 
Alle skoler har lavet et analysearbejde ift hvor det giver 
mening at lave nogle radikale ændringer.  
 
Der skal mindst laves to radikale greb; ét didaktisk og ét 
strukturelt  
 

- eksperiment i forhold til prøvevejledningen. 

 

 

 

 

 25 min   18.10-18.55 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Økonomi: Vi går ud af 2023 med et 

lille overskud. Det er ikke endeligt 

gjort op. 

Vi havde et ikke forventet overskud i 

slutningen af sidste år. 

Det skyldes blandt andet, at vi 

havde budgetteret med visitationer 

til specialtilbud, som vi alligevel ikke 

fik anvendt. Derudover har vi været 

heldige, at vi ikke har haft ret meget 

sygefravær blandt personalet. 

 

Overskuddet er blandt andet brugt 

som følger: 

Bøger til biblioteket 

Læringsfolie til gulv og vægge 

Nye stole til 2 klasser i  udskolingen 

og stole og borde til kommende 1. 

klasse. 

Et klassesæt Chromebook 

Glasvægge til administration 
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5.  

 

 

Punkter til beslutning 

 

Mobiltelefoner  

Vikarer  

 

 

 

 
 
 
 
Principperne er tilrettet 
 

Børn og Ungeudvalget er optaget af 
undervisningens kvalitet, når der bliver sat vikar 
på.  

En gennemgang hvordan Vestre Skole arbejder 
med vikarordningen på skolen. 

 

-  

 

 

25 min 

 

Se bilag 

Se bilag 

 

 

Tyskprøve: Skolen deltager i forsøg 

med gruppeprøve i mundtlig tysk. Vi 

kender ikke de helt præcise 

præmisser i endnu. 

 

SB godkender principper for 

vikardækning på Vestre Skole 

 

Principper mobiltelefoner: 

Godkendes af skolebestyrelsen 

 

HM orienterer overordnet om Ny 

ungedidaktik  

SB hører nærmere om, hvad Vestre 

Skole gør af nyt i udskolingen såvel 

hvad angår struktur som didaktik 

ved kommende møde.  

 

5. Kommende møde:  

Tilsyn  

Kvalitet i skole  

Data 

 

    

Tilsyn: Matematik.. Konkrete 

materialer. 

Drøftelse mobiltelefoner og skærm. 

Hvor digital er skolen? 

 

Ny ungedidaktik 
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6. Evt    5 min Vi har ikke hørt nyt fra Velfærdens 

Fundament, vi hører nok noget, når 

man er klar med et bud på alle vore 

planer. 

Vi har dog fået en henvendelse 

vedr.  

De 100.000 til et startup af 

Vesterbro Kulturforening, knyttet til 

Vestre Skole som den fysiske 

ramme. 

Det er væsentligt, at det er frivillige, 

der har deres rødder i lokalområdet, 

der går ind i dette. 

 
 


